
  

Jegyzőkönyv 
 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. április 24. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő  

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Strublics József   alpolgármester 

  Erdős Sándor János képviselő 

  Horeczki László  képviselő 

  Lóki József   képviselő 

  

 Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Bagladiné Kovács Mária aljegyző 

  Nagy Katalin   közoktatási referens 

 Horváth Attila  tűzoltóparancsnok 

 Bőthe Istvánné  óvodavezető 

 

Távol maradt bejelentéssel:  

  Benke József   képviselő 

 Horváth Ferencné  képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének 7 tagja közül 5 fő megjelent, az ülés határozat-képes, 

az ülést megnyitja. 

 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat tárgyalja. 

 

 

Napirend:  

1. Kadarkút Város Önkormányzata 2013. évi gazdálkodásáról szóló  

  beszámoló tárgyalása, zárszámadási rendelet elfogadása 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló tájékoztató és az aktuális feladatok 

ellátásáról szóló beszámoló  

Előadó: Horváth Attila tűzoltóparancsnok 

 

3. A  települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékgazdálkodási 

 helyi közszolgáltatásról szóló 21/2013. (XII.23.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

4. A  nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz  

begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 22/2013.(XII.23.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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5. A temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2009. (VI.26.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. Az önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben 

igénybe vett gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, valamint a 

térítési díjkedvezményekről szóló 8/2012.(III.29.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

 

7. Egyebek 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

58/2014.(IV.24.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzata 2013. évi gazdálkodásáról szóló  

beszámoló tárgyalása, zárszámadási rendelet elfogadása 

Előadó: Karsai József polgármester 
 

A beszámoló írásban kiadva. 

 

     Karsai József polgármester 

 Felkérem Horeczki László képviselő urat a Gazdasági Bizottság elnökhelyettesét, mondja el a 

gazdasági bizottság véleményét a beszámolóval kapcsolatban. 

 

 Horeczki László képviselő 

 A gazdasági bizottság a beszámolót tárgyalta és elfogadásra javasolja. 

 

 Karsai József polgármester 

 Ismerteti a könyvvizsgálói jelentést. 

 A független könyvvizsgáló véleménye szerint az Önkormányzat 2013. évi gazdálkodásáról 

készített beszámoló az Önkormányzat vagyoni, pénzügyi és jövedelmi helyzetéről megbízható 

és valós képet ad. 

 A könyvvizsgáló a 2013. évi zárszámadással kapcsolatban mindent rendben talált. 

 

 Lóki József képviselő 

 Örömmel olvastam, hogy a társult települések kifizették tartozásukat Kadarkút Város 

Önkormányzata felé, kivétel Visnye. Szeretném megkérdezni Visnyével kapcsolatban milyen 

intézkedés történt annak érdekében, hogy a tartozását rendezze? 
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 Karsai József polgármester 

 Fizetési meghagyást bocsájtottunk ki Visnyével szemben. Fizetési meghagyásnak nem 

mondtak ellent. 

 Elszámoltunk a SZASZK és az Óvodafenntartó társulás kapcsán is a kilépő társulási tagokkal. 

 Nem jelezték, hogy a zárszámadással nem értenének egyet. Az Óvodánál nekünk van 

tartozásunk a SZASZK-nál nekünk tartoznak a társult Önkormányzatok. A kettő 

nagyságrendileg kiegyenlíti egymást. 

 

 Lóki József képviselő 

 A tavalyi évi gazdálkodás minden idők legjobb gazdálkodása volt, ami köszönhető az adósság 

konszolidációnak is. Úgy gondolom, hogy az elmúlt képviselő testületek jól döntöttek akkor 

amikor a fejlesztéseket felvállalták, mert ezek a fejlesztések itt maradnak a településen. A 

fejlesztésektől soha nem szabad félni. 

 

 Karsai József polgármester 

 A 2013-as évben az Önkormányzat gazdálkodását a saját talpára állítottuk és nem függünk 

senkitől gazdálkodási szempontból. A forrásaink megvannak, amelyek egyéb más 

fejlesztéseket lehetővé tesznek. A 2013-as évben a szennyvízberuházás a településen élők 

vagyonát is jelentős mértékben gyarapította. Az oktatás állami kézbe vétele az önkormányzat 

szempontjából jó volt, mert 120 millió forint működési kiadástól szabadította meg Kadarkút 

Város Önkormányzatát. Ez nem azt jelenti, hogy jólét van, hanem azt, hogy más szemlélettel 

kell közelíteni a dolgokhoz, mert Önkormányzati konszolidáció az elkövetkezendő 100 évben 

nem lesz. Amelyik Önkormányzat nem megfelelő módon gazdálkodik, annak előbb utóbb 

likviditási gondjai lesznek, és azt a lakosság is megérzi. 

 Köszönöm a pénzügyi osztály munkáját. A pénzügyi területre most nagyon nagy munka 

koncentrálódik, mert az új rendszer most kezdett el működni. Könyvelésben, szemléletben 

más módszerekkel kell dolgozni, az ellenőrzések is folyamatosak. 

 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét az önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról. Aki a javaslattal 

egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

6/2014. (IV.25.) önkormányzati rendelete 

 

az önkormányzat 2013. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

2. A tűzvédelem helyzetéről szóló tájékoztató és az aktuális feladatok ellátásáról szóló 

beszámoló  

Előadó: Horváth Attila tűzoltóparancsnok 
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Beszámoló írásban kiadva, a tűzoltóparancsnok nem kívánt szóbeli kiegészítést fűzni a 

beszámolóhoz. 

 

Karsai József polgármester 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás 

 

Lóki József képviselő 

A beszámolóban szerepel, hogy volt téves riasztás is. A kérdésem, hogy ezekről a téves 

riasztásokról történt-e bejelentés a felettes szervek felé kivizsgálás céljából. 

 

Horváth Attila tűzoltóparancsnok 

Természetesen történt. De ezek nagy része olyan jellegű volt amikor azt hitték a polgárok, 

hogy felügyelet nélkül égetnek, közben meg volt felügyelet. 

 

Karsai József polgármester 

Köszönöm az Önkormányzati tűzoltóság munkáját, úgy látom, hogy az önkéntes tűzoltóság 

terén is történik előrelépés, ugyanis közülük 20 fő jelentkezett a 40 órás alapfokú tanfolyamra. 

A Kormány olyan finanszírozást biztosít az Önkormányzati tűzoltóság számára, amelyből 

probléma nélkül tudja végezni a feladatát. Az idén is szeretnénk támogatni az Önkormányzati 

tűzoltóságot, illetve megkeresem a szomszédos települések képviselő-testületeit is az 

esetleges támogatás miatt, hiszen a munkavégzés az ő területükön is folyik, ahogy a 

beszámolóból jól látható.  

Azt tudni kell, hogy az Önkormányzati tűzoltóság alapját az önkéntes tűzoltóság adja. 

 

Horváth Attila tűzoltóparancsnok 

Megköszönöm a testületnek, hogy két főt a tűzoltóság számára rendelkezésre bocsájtott, akik 

rendszeresen részt vesznek a munkában és az oktatásban. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a Kadarkúti Önkormányzati Tűzoltóság 2013. évi működéséről szóló 

beszámolót elfogadja, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

59/2014.(IV.24.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Önkormányzati Tűzoltóság 2013. évi működéséről 

szóló beszámolót elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

 

3. A  települési szilárd hulladékkal kapcsolatos hulladékgazdálkodási 

 helyi közszolgáltatásról szóló 21/2013. (XII.23.) önkormányzati rendelet módosítása  

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A képviselő-testület 2013. december 12.-i ülésén elfogadta a  települési szilárd hulladékkal 

kapcsolatos hulladékgazdálkodási helyi közszolgáltatásról szóló önkormányzati rendeletét. 

Jogszabályi felhatalmazás alapján a rendeletet a szomszédos településeknek, a Megyei 

Önkormányzatnak és akkor még a Dél-dunántúli Környezetvédelmi és Természetvédelmi 

Felügyelőség számára megküldtük véleményezésre. A szomszédos települések közül csak 

Bárdudvarnok Község Önkormányzata jelezte, hogy a rendelet-tervezetet elfogadásra 

javasolja. A Megyei Önkormányzat és a Dél-dunántúli Környezetvédelmi és 

Természetvédelmi Felügyelőség is tett észrevételt a rendelet vonatkozásában. Ezek az 

észrevételek a kiküldött rendelet-tervezet módosításba bekerültek.  

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület  

alkossa meg rendeletét a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos hulladékkezelési 

közszolgáltatásról szóló 21/2013.(XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

7/2014. (IV.25.) önkormányzati rendelete 

 

a települési szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról  

 

szóló 21/2013. (XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

 

4. A  nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról 

szóló 22/2013.(XII.23.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A  nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 

önkormányzati rendelet módosítását szintén a fent említett észrevételek rendeletbe való beépítése 

indokolta. A Környezetvédelmi Felügyelőség észrevételt nem tett, azonban a Megyei Önkormányzat 

javasolta, hogy a folyékony hulladék elszállítására a 24 óra helyett hosszabb időt biztosítson a 

Testület a Szolgáltató részére. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület  

alkossa meg rendeletét a „Nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére 

vonatkozó közszolgáltatásról” szóló 22/2013.(XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
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Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

8/2014. (IV.25.) önkormányzati rendelete  

 

a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó  

 

közszolgáltatásról szóló 22/2013.(XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

 

5. A temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2009. (VI.26.) önkormányzati rendelet 

módosítása 

Előadó: Karsai József polgármester 
Az előző testületi ülésen tárgyalta a képviselő-testület a temető üzemeltetésről szóló 

beszámolót, és megbízta a jegyző urat, hogy a rendelet módosítását készítse elő. A rendelet 

módosítást az indokolta, hogy az üzemeltető kérte a sírhelyek megváltási díjának módosítását. 

A sírhelyek megváltási díjának 10%-os mértékű emelését a képviselő- testület a 

45/2014.(III.26.) számú határozatával jóváhagyta. 

 

Karsai József polgármester 
A Képviselő-testület részéről más hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület 

az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét, a temetőkről és a temetkezésről 

szóló 14/2009. (VI.26.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

                                       Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

9/ 2014. (IV.25.) önkormányzati rendelete  

 

a temetőkről és a temetkezésről szóló 14/2009. (VI.26.) önkormányzati rendelet  

 

módosításáról 

 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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6. Az önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett 

gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, valamint a térítési díjkedvezményekről szóló 

8/2012.(III.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az Önkormányzat által kötelezően ellátandó étkeztetési feladat biztosítása két helyszínen 

történik. Az egyik az Akác vendéglő a másik az Önkormányzati fenntartású iskola konyha. Az 

önkormányzati fenntartású konyhán az élelmezésvezető jelezte, hogy a normatíva nem 

elegendő a gyermekek egészséges étkeztetéséhez szükséges alapanyagok biztosítására. 

Az általa készített kalkuláció szerint a térítési díjak a következők szerint változnának: 

 

Az ellátás fajtája Térítési díj 

2013. 

Térítési díj 

2014. 

Óvoda 224.- Ft / nap 242.-Ft/nap 

Napközi    ált. iskola 296.- Ft /nap 320.-Ft/nap 

Menza / általános iskola/ 160.- Ft / nap 173.-Ft/nap 

Menza / szakmunkásképző, 

szakiskola/ 

236.- Ft /nap 236.-Ft/nap 

Diákotthon  3-szori étkezés 484.- Ft/nap 523.-Ft/nap 

Diákotthon ebéd 220,40.- Ft /nap 220.-Ft/nap 

 

 

A térítési díjak a gyermekétkeztetés esetében az áfát nem tartalmazzák. 

A gazdasági bizottság tárgyalta a beterjesztett javaslatot. Javasolták, hogy a díjak 2014. 

szeptember 1.-től kerüljenek bevezetésre, mivel ennek a tanévnek lassan vége. 

 

Karsai József polgármester 
A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-testület az 

előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg rendeletét, az önkormányzat fenntartásában 

lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, 

valamint a térítési díjkedvezményekről szóló 8/2012.(III.29.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta: 

 

                                       Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

10/ 2014. (IV.25.) 

 

önkormányzati rendelete 

 

 az önkormányzat fenntartásában lévő nevelési-oktatási intézményben igénybe vett 

gyermekétkezés intézményi térítési díjáról, valamint a térítési díjkedvezményekről szóló 

8/2012.(III.29.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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7. Egyebek 

A) Étkeztetési feladatok átszervezése 

Karsai József polgármester 

 

Az Önkormányzat működtetésében lévő iskola konyháján jelenleg 10 fő dolgozik. A 10 főből 

3 fő a nyár folyamán nyugdíjba vonul. Az élelmezésvezető szerint a jelenlegi létszámmal is 

gondot okoz az étkezők ellátása. Felmerült, hogy a kollégisták étkeztetése történjen az Akác 

vendéglőben. 

A gazdasági bizottság ülésén az a javaslat hangzott el, hogy 2 fő szakács felvételével és 

feladatátszervezéssel meg lehetne oldani a kollégisták étkeztetését az iskolai konyhán belül. 

Ez több szempontból is jó lenne, egyrészt a foglalkoztatási helyzet javítása érdekében, hiszen 

két fő felvételre kerülne. A kollégisták számára is biztonságosabb lenne ha nem kellene 

átmenniük az Akác vendéglőbe. 2 fő felvételével a feladatellátás folyamatosságát biztosítani 

lehetne. 1 fő határozott időre lenne felvéve mivel az egyik szakácsnő anyai örömök elé néz, a 

másik személy határozatlan idejű szerződéssel kerülne alkalmazásra. 

 

Erdős Sándor képviselő 

A 9 fő elég lesz a feladatellátásra? 

 

Karsai József polgármester 

Véleményem szerint igen. 

Az új munkaerőket szeptembertől szeretnénk felvenni. Egy ekkora adagszámú konyhát 

gyakorlat és helyismeret nélkül nehéz átvenni úgy, hogy minőségi romlás ne következzen be 

az ételkészítés során, ezért szeretném, ha helyben találnánk megfelelő végzettségű 

szakembereket. 

Beadtuk a konyha teljes felújítására a pályázatot, de még nincs eredmény, reméljük, hogy 

nyerünk. 

 

Strublics József alpolgármester 

A konyha felújítás nem járhat adagszám bővítéssel? 

 

Karsai József polgármester 

Nem tudunk több berendezést elhelyezni, adagszám bővítéshez térbeli bővítés is kellene. 

 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a két álláshelyet meghirdessük  kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

60/2014.(IV.24.) önkormányzati határozata 

 

 Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Önkormányzat fenntartásában lévő konyhára a 

megüresedő létszámhelyekre 2 fő szakács felvételére 

pályázatot ír ki. 
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Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

B) EH-SZER Kft. ajánlata 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A 2014. március 26.-i ülésen született egy testületi határozat, olyan vonatkozásban, hogy az 

EH-SZER Kft aki a közvilágítás aktív elemeit tartja karban a szerződésre hivatkozva 

tájékoztatót küldött az aktuális árakra vonatkozóan 11,32 Ft/KWh+ Áfa összegben. A 

Képviselő-testület ezt az árat nem fogadta el. 

Az önkormányzat által aláírt  szolgáltatói szerződésben szerepel, hogy a Képviselő-testület a 

fogyasztói árindex átlagával számolt szolgáltatói díj emelést minden évben elfogadja. A 

fogyasztói árindex alakulása 2013-ban közhiteles adatok szerint 101,7 %. Az EH-SZER Kft. 

ugyanilyen mértékű emelésről adott tájékoztatást. Amíg nem módosítunk szerződést az 

árindex vonatkozásában addig ezt el kell fogadni, mert ezt a szolgáltatást el kell végezni. 

 

Karsai József polgármester 

Aki egyetért azzal, hogy a március 26. ülésen hozott határozat visszavonásával egyidejűleg  

az EH-SZER áremelésre tett javaslatát fogadjuk el, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

61/2014.(IV.24.) önkormányzati határozata 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

az 50/2014.(III.26.) határozatát visszavonja. 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

az EH-SZER Energetikai és Távközlési Hálózatépítő és 

Szerelő Kft. – H-9027 Győr, Kandó Kálmán út 13.-  

közvilágítási berendezések aktív elemeinek karbantartási 

díjváltozására tett ajánlatát elfogadja. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a 

döntésről a szolgáltatót értesítse. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 

 

C) Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Társulás 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Kadarkút Város Önkormányzata tagja a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási 

Önkormányzati Társulásnak. A társulás által benyújtott és elnyert pályázat során a 

kadarkúti hulladéklerakó rekultivációja megtörtént. A rekultivációhoz 

kapcsolódóan egy darab monitoring kút került beépítésre. A pályázat során az 

önkormányzat vállalta a monitoring kút üzemeltetését. – Ez a mintavétellel és az 

ehhez kapcsolódó laborvizsgálattal jár együtt. - A Kaposmenti 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás, mint a pályázat kedvezményezettje 
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és mint gesztor, a mintavételre és a laborvizsgálat elvégzésére kiválasztott - eljárás 

során - egy szolgáltatót. Ez a szolgáltató a KAVIZ Kaposvári Víz és Csatornamű 

Kft. A Kft.16.000 Ft+Áfa vizsgálati díjra tett ajánlatot a Társulás részére. Ezt az 

éves egyszeri díjat Kadarkút Város Önkormányzatának meg kell fizetni. 

 

Karsai József polgármester 

A Képviselő-testület részéről hozzászólás nem lévén, javaslom, hogy a képviselő-

testület  fogadja el a monitoring kút üzemeltetésével kapcsolatos 16.000 Ft+Áfa 

vizsgálati díjra vonatkozó ajánlatot. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

62/2014.(IV.24.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a KAVIZ Kaposvári Víz és Csatornamű Kft. monitoringkút 

vizsgálatára tett 16.000 Ft+Áfa vizsgálati díj ajánlatát 

elfogadja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2014.05.25. 

 

D) Óvodai feladatellátás 

        Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Azt tapasztaljuk, hogy az Óvodai feladatellátás átszervezésre szorul. Ez azt jelenti, hogy az 

Óvodafenntartó Társulásban jelenleg résztvevő önkormányzatok közül hárman – Mike, 

Kőkút, Visnye- kiválnak, és másként akarják megoldani az Óvodai kötelező önkormányzati 

feladat ellátását. Ezért a jelenlegi 6 csoport 5 csoportra csökken. A meglévő 5 csoport 

vonatkozásában a gyereklétszám nem biztos, hogy meglesz. Hétfőn és kedden lesz a 

beiratkozás, azt követően látunk konkrét adatokat. 2010-ben elindult egy kezdeményezés 

bölcsőde létrehozására az akkor készített felmérés azt mutatta, hogy 12 olyan család van aki 

jelezte, igényt tart bölcsődei elhelyezésre. Akkor a bölcsőde létrehozását az hiúsította meg, 

hogy két csoportot kellett volna létrehozni 12-12 fővel. A népességadatok alapján láthatóvá 

vált, hogy a népesség csökken és az óvodáskorúak száma is csökken. Felmerült az a gondolat, 

hogy az óvodába integrálva önálló bölcsődei csoportot is lehetne létrehozni, vagy az óvodai 

csoportokba 2. életévüket betöltött gyerekek elhelyezését is lehetne biztosítani. Ebben az 

esetben egy óvodai csoportba 3 -5 fő helyezhető el. Ebben az irányban elindulva készítettünk 

egy felmérést, melynek olyan eredménye született, miszerint 10 gyermek vonatkozásában 

jelezték azt, hogy a bölcsődei ellátást igénybe szeretnék venni. Önálló bölcsődei csoport 

létrehozásához 12 fő szükséges. Jelenleg 4 olyan gyermek lenne, akiket az óvodai csoportba 

integráltan el lehetne helyezni.  

Mindenképpen Alapító Okirat módosításra lesz szükség. A kérdés az, hogy az 5 óvodai 

csoport marad vagy sem. Az óvodai csoportok csökkenése dolgozói létszám csökkenésével is 

együtt jár. Egy óvodai csoporthoz két óvónő és egy dajka személyét rendeli a jogszabály. 

Az Óvodára vonatkozó szakmai tájékoztatóra felkérem Nagy Katalint a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatal közoktatási referensét. 
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Nagy Katalin közoktatási referens 

Köszöntöm a Képviselő-testület tagjait. A létszám meghatározza azokat a lehetőségeket, 

amelyek közül választani lehet. Az óvodai csoportba integrált bölcsődés korú gyerekeket az 

egységes óvoda elnevezéssel illeti a törvény. Az óvodába integrált bölcsődében is be kell 

tartani a bölcsődei szabályokat. Az óvodai csoportba bekerülő gyerekek olyan gyerekek 

lehetnek akik a második életévüket betöltötték. Három 2,5 életévet betöltött kisgyerek 

jelenleg is van az óvodában, négy olyan igény jelentkezett, akik a 2. életévüket betöltötték. A 

bölcsődés korú gyerekek élelmezésére más szabályok vonatkoznak, mint az óvodáskorú 

gyerekekére. A szakemberek tekintetében, kell olyan végzettségű szakembernek lennie, aki a 

bölcsődei nevelés ismereteivel rendelkezik. A bölcsődés korú gyermekeknél a bölcsődei 

szakmai módszertani előírásokat kell figyelembe venni. 

Jelen pillanatban az óvodában az 5 óvodai csoportba 111 gyermek jár. Várhatóan 35 gyerek 

kerül iskolába közülük szeptemberben. A nagycsoportosok létszáma jelenleg 48 fő.  

Várhatóan 15 fő fog beiratkozni az óvodába. A 2014-2015 évre 91 fő óvodai létszámmal 

számolhatunk. Ezzel a létszámmal számolva 5 óvodai csoportnál egy 19 fős négy 18 fős 

óvodai csoporttal működne az óvoda. A minimum létszám az óvodai csoportoknál 13 fő. Ha 

négy óvodai csoporttal számolunk, akkor egy 22 fős és három 23 fős csoport alakítható ki. Ha 

az egységes óvoda bölcsődei rendszerben gondolkodunk és 5 fő bölcsődéssel számolunk ( a 

jelzett igények alapján) őket kettő főnek lehet beszámítani, tehát ők 10 főt jelentenek a 

normatíva számítások tekintetében. Velük együtt 101 főre emelkedik az óvodás korúak 

létszáma. Előírás szerint egy óvodai csoportba ahol bölcsődés korúak is vannak 20 fő körüli 

létszámot javasolnak a szakemberek. Az a probléma, hogy lesznek 19 fős csoportjaink. A 

jogszabály szerint egységes óvoda bölcsőde intézmény egység olyan óvoda részeként 

szervezhető meg amelyben az óvodai csoportok gyermeklétszáma eléri a 20 főt. Ebben az 

esetben az 5 csoportot nem lehet megtartani, csak 4 csoportot tudunk működtetni a 20 fős 

kritérium miatt. Egységes óvodai bölcsődei intézményben egész napos napi 10 órás nyitva 

tartás esetén 2 óvodapedagógust 1 bölcsődei gondozót, 1 dajkát kell kötelezően alkalmazni. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

2014. augusztus 16-tól három önkormányzat kilép az Óvodafenntartó Társulásból. 

Kisasszond vonatkozásában az óvodai feladatellátás nem érinti a kadarkúti intézmény 

működését. Hencse Község Önkormányzata továbbra is érdekelt az óvoda fenntartásában, bár 

a gyereklétszám ott nem sok. Úgy gondolom, hogy kadarkúti óvodafenntartásról beszélünk és 

a Képviselő-testület előzetes állásfoglalása nélkül a Társulási Tanács elé olyan döntés 

előkészítés nem kerülhet beterjesztésre, ami a feladatellátásban számottevő változásokat 

eredményezhet. A három önkormányzat kilépését már tudomásul vettük, mert ez az ő 

döntésük volt. A feladat ellátás kibővítése kérdésének mindenképpen a Képviselő testület elé 

kell kerülnie, a testület állásfoglalása érdekében. A Társulási Tanácsnak az átszervezéssel 

kapcsolatos döntéseit május végéig kell meghoznia. 

 

Karsai József polgármester 

Az a véleményem, hogy összevont óvoda bölcsőde nem jöhet szóba. A képviselő-testületnek 

azon el kell gondolkodnia, hogy felvállalja-e az 5 csoportos óvodát, vagy 4 csoportos óvodát 

működtet. 5 csoportos óvodánál a 18 gyerek véleményem szerint egy csoportban megfelelő 

létszám, a gazdálkodást kell átnéznünk a finanszírozás szempontjából. A következő testületi 

ülésre lesznek tényadataink erre az évre vonatkozóan, akkor meglátjuk, hogy fel tudjuk-e 

vállalni az 5 csoportos óvodát. Az ideális az lenne, ha 100 fő felett tudnánk tartani az óvodai 

gyermeklétszámot. Sajnos a demográfiai adatok azt mutatják, hogy az elkövetkezendő 5 

évben a 91-97 fős óvodai létszám állandósulni látszik. Az egységes óvoda bölcsőde 
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kialakításának nem látom jelenleg a realitását. A következő Képviselő-testületi ülésen 

döntsünk ebben a kérdésben. 

 

Bőthe Istvánné Óvodavezető 

A 18-20 fős csoportokba 2,5 évestől 7 éves korosztályú gyerekek vannak. Én szeretném 

minden munkatársam állását megmenteni. A 18 fős csoportokba különböző összetételű 

gyerekek járnak, kevesebb gyerekkel jobban lehet foglalkozni, sajnálom, hogy a törvény a 

finanszírozási oldalon nem így gondolja. 

 

Horeczki László képviselő 

Bölcsődei ellátást csak olyan gyerekek számára szabad szervezni ahol a szülők dolgoznak. 

Látva a bölcsödébe jelentkezők létszámát, nem hiszem, hogy aktuális lenne bölcsődéről 

beszélni. Javaslom, hogy a humánügyi bizottság a következő testületi ülésre készítse elő az 

óvodai csoportok finanszírozásának kérdéséhez tartozó anyagot. Az adatok  birtokában 

tudunk felelősségteljesen dönteni arról hogy hány csoportot tudunk működtetni. Az egységes 

óvoda bölcsőde kialakítását 4 gyerek miatt nem javaslom. 

 

Strublics József alpolgálmester 

Egyetértek Horeczki László képviselő Úrral, de az a véleményem, hogy az 5 óvodai csoportot 

meg kellene hagynunk, mert a dolgozóknak 18 fővel is megvan a munkájuk. 

A kérdésem az, hogy a bölcsődei pedagógusok képzése mennyi időt venne igénybe? 

 

Nagy Katalin közoktatási referens 

A jogszabály előírása szerint legalább 60 órás képzésen kell részt vennie annak, akinek 

megvan a felsőfokú végzettsége.  

 

Lóki József képviselő 

A 35 fő az konkrét létszám aki iskolába megy az ősszel? 

 

Bőthe Istvánné Óvodavezető 

A 35 főből 3 fő kérdéses közülük kettő a nevelési törvény változása miatt szinte a 

kiscsoportból egyből nagycsoportba került, náluk a szülők szeretnék, ha maradnának az 

óvodában 1 fő azért kérdéses, mert nem biztos, hogy normál tagozaton folytatja a 

tanulmányait. 

 

Erdős Sándor képviselő 

A Kőkúti gyerekek hova járnak óvodába? 

 

Karsai József polgármester 

Kadarkútra járnak. Kőkút esetében azt látom, ha nincs társulási megállapodása az intézmény 

fenntartóval, akkor nem kell hozzájárulást fizetni. 

 

E) Tájékoztatók 

 

- Pályázat térfigyelő kamera rendszerre 

 Karsai József polgármester 

Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy ismét kiírták a térfigyelő kamera rendszerek 

kiépítésére a pályázatot. - A pályázat benyújtásának nem volt feltétele a képviselő testületi 

döntés- A pályázatot elkészítettük, 11 kamera elhelyezésére lenne szükségünk. 9 millió forint 

körüli összeg a 11 kamera telepítése és a központ kiépítése. A finanszírozás 100%-os 
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önkormányzati önrészt nem kértek. A pályázat kiírója fenntartja a jogot arra, hogy csak 

részben finanszírozza a pályázatot.  

 

- Varroda 

Karsai József polgármester 

Zajlik a Somogy Megyei Területi tervezés a következő 7 éves ciklus vonatkozásában. A 

területi munkacsoport a prioritásokat állapította meg. Örömmel tájékoztatom a testületet, hogy 

minden egyes Kadarkút által javasolt fejlesztés az első prioritási csoportba került, úgymint az 

iparterület kialakítása, az egészségház építése, a Vótai út felújítása és a varroda projekt. 

A varroda projektet kiemelt projekté szeretnénk nyilváníttatni, mert ennek keretében akár 200 

embert is tudna a varroda foglalkoztatni a Kistérségben. Nagybajommal együtt olyan 

projekten dolgozunk, ami képzéssel együtt biztosítja a foglalkoztatást. Tehát akik szeretnének 

ott dolgozni azoknak először a képzése valósulna meg és az így kiképzett emberek kerülnének 

a kadarkúti és a nagybajomi telephelyen működő varrodába. 

 

Horeczki László képviselő 

Szeretném megkérdezni mikor indul a varroda? 

 

Karsai József polgármester 

Előreláthatólag 2015 év elején. 

 

- Tornacsarnok építése 

Karsai József polgármester 

2017- től a pályázatoknak új menete lesz. Eddig az önkormányzatok készítették el a 

pályázatokat, ezután egy központi szerv készíti. A tervezést a kivitelező kiválasztását stb. az 

erre a célra létrehozott Nemzeti Sportközpont finanszírozza. Az önerő mértéke tárgyalás 

kérdése. Ami számunkra kedvező, hogy a Nemzeti Sportközpont a fenntartásban is részt 

vállal. Ez a beruházás az iskolához is kapcsolódik, annyiban, hogy a mindennapos testnevelés 

igényeit is kielégíti, ezért a Nemzeti Sportközpont tartja fenn ezen intézményt. 

 

- Választások lebonyolítása 

Karsai József polgármester 

Szeretnék köszönetet mondani magam és a Képviselő-testület nevében a választások 

zavartalan lebonyolításáért a választási bizottságok valamennyi tagjának, a választási iroda, a 

Közös Hivatal valamennyi dolgozójának azért, mert a választásokkal kapcsolatban semmiféle 

probléma Kadarkút településen nem fordult elő. 

 

- Vóta pusztai kastély 

Karsai József polgármester 

Szeretném elmondani a jó hírt, hogy a Vóta pusztai kastély felújításához 180 millió forintot 

nyert a Pünkösdi Egyház. Ez azt jelenti, hogy a Vóta pusztai kastély teljes újjáépítése elől 

minden akadály elhárult. A beruházást 2015 szeptemberéig be kell fejezni. Valószínűleg a 

kastély elkészültével a foglalkoztatotti létszám is emelkedni fog. A Betesda részleg 

energiatakarékos átalakítására is 25 millió forintot nyertek. 

 

- Nyári gyermekétkeztetés 

Karsai József polgármester 

A nyári gyermekétkeztetésre kiírták a pályázatot. Szeretném kérni a közreműködést abban, 

hogy derítsünk fel minden olyan gyermeket aki erre jogosult. A nyári gyermekétkeztetés 

szigorúan ellenőrzött és nincs arra lehetőség, hogy éthordóban az ételt elszállítsák. A 
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szülőknek vállalni kell, hogy a gyerekeket behozzák az Akác vendéglőbe. Tavaly is sok 

gyerek maradt ki ebből, mert a szülők ezt nem vállalták. Azt gondolom szülői felelősség is 

van, mi a lehetőséget biztosítjuk, de a pályázatban kiírtaktól nem tudunk eltérni. 

 

Horeczki László képviselő 

Tavaly is megdöbbentem, hogy hányan nem vették ezt igénybe. Annyit szeretnék kérni a 

szülőktől, hogy ha már egyszer megteheti mert otthon van, vigye el a gyerekeit ebédelni. 

 

- Munkalehetőségre felhívás 

Karsai József polgármester 

Nagyon szívesen látnék és várok kadarkúti, minimum érettségivel rendelkező - pénzügyi 

számviteli, vagy közgazdasági végzettségű vagy az iránt érdeklődő – fiatalokat akik kedvet 

éreznek a közigazgatási munka iránt. Nem találunk megfelelő végzettséggel és ambicióval 

rendelkező embereket ilyen feladatra.  A közfoglalkoztatási programban tervezem a 

foglalkoztatásukat. 

 

- Temető 

Strublics József alpolgármester 

Köszönetet szeretnék mondani a temető üzemeltetőnek, mert nagyon szépen rendben vannak 

tartva a temetők. 

 

-  Lámpa áthelyezés 

Lóki József képviselő 

Az a kérdésem, hogy a játszótéri lámpa mikor kerül áthelyezésre? 

 

Karsai József polgármester 

Megrendeltük a munka elvégzését 

 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület nyilvános ülését  

16
00  

órakor bezárta. 

 

 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


